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Frédéric Chopin composed his piano trio when he was an 18-year-old student. About the performance of
the trio on 31 August 1830 he wrote: "On Sunday we rehearsed the trio. Perhaps because I haven't heard it
for a while, I was very happy with myself (fortunate man!)."

Incidentally, Robert Schumann also shared this opinion, writing in a review: "Is it not as noble as possible,
more full of enthusiasm than any song ever written by a poet, original in the smallest detail as in the whole,
every note music and life?"

We agree with this verdict and recommend this trio in our new Urtext edition to all lovers of highly romantic
chamber music.
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Kurzbeschreibung
Frédéric Chopins Klaviertrio ist ein Werk des 18-jährigen Studenten. Über eine Aufführung des Trios am 31.
August 1830 berichtete der Komponist: ''Am Sonntag probierten wir das Trio. Vielleicht weil ich es längere
Zeit nicht mehr gehört hatte, war ich ganz zufrieden mit mir selbst (glücklicher Mann!).'' Diese
Wertschätzung teilte übrigens auch Robert Schumann, der in einer Rezension schrieb: ''Ist es nicht so edel als
möglich, so schwärmerisch wie noch kein Dichter gesungen hat, eigenthümlich im Kleinsten wie im Ganzen,
jede Note Musik und Leben?'' Wir schließen uns diesem Urteil an und empfehlen das Trio mit unserer neuen
Urtextausgabe allen Liebhabern hochromantischer Kammermusik.
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